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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Silvano Vlačić (KLGB nositelj Silvano Vlačić) je na 14. 
redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavio 
vijećničko pitanje: 
„Zbog radova na cesti Kapelica-Koromačno povremeno je obustavljen dio prometa koji se 
onda preusmjerava kroz Stari grad i Salakovce što pored ostalih poteškoća izaziva daljnju 
devastaciju nedavno renovirane ceste za Stari grad. Ima dosta upita od strane građana do 
kada će to trajati. Moje pitanje za gradonačelnika je: Do kada se planira trajanje ovakve 
regulacije prometa i da li je već sada moguće da se sav promet, koji sada povremeno ide kroz 
Stari grad, ide po predmetnoj cesti uz regulaciju sa semaforima. Znamo da se to radi na jako 
puno zahvata na cestama, ne obustavlja se promet i regulira se sa semaforima tako da 
izbjegnemo ovaj promet kroz Stari grad, naročito teških vozila.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Probat ću odgovoriti. Radovi na Kapelici, to nisu samo radovi na prometnici nego se cijela 
jedna traka uzdužno iskopala i ona je praktički otvorena, jedan kanal koji služi za polaganje 
kanalizacijskih cijevi koje su vrlo široke i koje se polažu na veliku dubinu. Znamo da se radi o 
vakuumskoj kanalizaciji. Koliko sam ja uspio shvatiti, rješenje zašto ide promet utorkom, 
srijedom, četvrtkom i subotom od 10,30 do 13,30 kada je zatvorena ta prometnica, je upravo 
iz razloga da se onda rade neki radovi koji se u tom trenutku uz prolaz i osobnih automobila, 
a pogotovo teretnjaka, jednostavno ne bi mogli raditi. Cijelo gradilište je tome prilagođeno. 
Koliko će to trajati u ovom trenutku doista ne znam. Nadam se da će trajati čim kraće. 
Koordinacije imamo često vezano za tu prometnicu sa Županijskom upravom za ceste i nadam 
se da će se sve to skupa ubrzati. Na žalost, moram reći isto što sam rekao i prije. Dok god se 
ne riješi glavni dio podzemnih radova ta regulacija prometa jednostavno će morati biti takva. 
Nemamo alternativnog rješenja. To je taj veliki problem koji nas tišti. Kratka povijest, cesta za 
Koromačno od uvijek je išla sa našeg trga u Starom gradu kroz Presiku, Kranjci, Salakovce pa 
lijevo prema Koromačnu. Nakon toga je probijena cesta za Kapelicu o kojoj sada raspravljamo 
i koja je u biti jedino pravo rješenje. Ali jedino rezervno rješenje je samo ova prometnica. To je 
problem. Mi ćemo pokušati kroz koordinaciju i kroz stalni pritisak, kako se to kaže, to i je 
pritisak, da se čim brže napravi da se ti dani zastoja čim rjeđe dešavaju ali jedno vrijeme ćemo 
se morati strpiti.“ 
 
 S poštovanjem  
                                                                                                        PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 


